

Paris, 6 June 2008

**AMF issues a warning about Evolution Market Group Inc., operating under the trade name Finanzas Forex**

The Autorité des marchés financiers (AMF) warns the public about the activities of Evolution Market Group Inc., a company apparently headquartered in the Republic of Panama.

Operating under the trade name Finanzas Forex, the company uses the Internet to contact investors residing in France, in particular. It offers purportedly safe, profitable and long-lived investments that supposedly generate monthly returns of between 10% and 20%, depending on the type of plan. The company also offers clients the possibility of earning commissions on investments made by people whom they sponsor.

The AMF points out that Evolution Market Group Inc. - Finanzas Forex has not been authorised to conduct direct marketing activities or operate as an investment services provider in France. Furthermore, a warning about the company has been issued by the AMF's Spanish counterpart, Comisión Nacional del Mercado de Valores.

Potential investors who may be contacted by Evolution Market Group Inc. - Finanzas Forex are therefore advised to exercise utmost caution. More generally, the AMF advises the public to carefully examine Internet-based offers of high-yielding investments on the foreign exchange markets.

Paris, le 6 juin 2008

**L'Autorité des marchés financiers met en garde le public contre les activités de la société EVOLUTION MARKET GROUP INC agissant sous le nom commercial de FINANZAS FOREX.**

L'AMF attire l'attention du public sur les activités de la société EVOLUTION MARKET GROUP INC, dont le siège se situerait en République de Panama.

Cette société démarché par Internet, sous le nom commercial de FINANZAS FOREX, des investisseurs résidant, notamment, en France pour leur proposer des placements prétendument sûrs, rentables et durables, qui leur permettraient d'obtenir des performances, de l'ordre de 10% à 20% par mois, en fonction du type de plan d'investissement retenu. En outre, elle offre à sa clientèle la possibilité de percevoir des commissions sur les investissements réalisés par les personnes parrainées.

L'AMF signale que la société EVOLUTION MARKET GROUP INC - FINANZAS FOREX n'a été autorisée ni à faire du démarchage ni à exercer l'activité de prestataire de services d'investissement en France. Elle a, par ailleurs, déjà fait l'objet d'une mise en garde, par notre homologue espagnol la COMISION NACIONAL DEL MERCADO DE VALORES.

Par conséquent, l'AMF recommande la plus grande prudence aux investisseurs qui seraient sollicités par la société EVOLUTION MARKET GROUP INC - FINANZAS FOREX et, d'une façon générale, invite le public à examiner avec attention les offres d'investissement aux performances élevées qui lui sont faites par Internet sur le marché du FOREX.